
Tytu³: Pytanie dotycz¹ce odbioru �mieci
Szanowny Panie Burmistrzu,
W dniu dzisiejszym odby³ siê kolejny w tym roku wywóz �mieci segregowanych i kolejny raz zauwa¿y³am niedogodno�ci w zwi¹z
ku z tym zwi¹zane, otó¿:
- firma odbieraj¹ca odpady segregowane zabiera je zwyk³¹ �mieciar¹ � np. szk³o i puszki zostaj¹ w niej sprasowane i zmielone 
(wiêc o jaka to segregacja?),
- firma nie zabiera wystawionych odpadów, które ze wzglêdu na gabaryty (np. du¿e kartonowe pud³a) nie mieszcz¹ siê do worków,

- pracownicy rzucaj¹ nowe worki na odpady gdzie popadnie (zamiast np. zaczepiaæ miêdzy szczeble ogrodzenia � jak robil
i to pracownicy Juranta) w zwi¹zku z czym worki �fruwaj¹� z wiatrem i l¹duj¹ na ca³ej d³ugo�ci i szeroko�ci ulicy tym samym j¹ za�miecaj
¹c (nikt potem tych worków nie zbiera).
- przy wywozie �mieci zmieszanych pracownicy firmy odbieraj¹cej odpady notorycznie zastawiaj¹ naszym kub³em bramê wjazd
ow¹ do posesji s¹siada, zamiast odstawiæ kube³ na miejsce, z którego go zabrali (mam z tego powodu nieprzyjemno�ci � bo s¹sia
d biadoli, ¿e nie mo¿e wjechaæ/wyjechaæ, a ja nie zawsze jestem w domu, gdy wywo¿one s¹ �mieci, ¿eby kube³ przestawi
æ)

W zwi¹zku z tym moje pytanie: czy mo¿na zobligowaæ firmê odbieraj¹c¹ odpady i jej pracowników, aby wykonywali swoj¹ pracê w 
nale¿yty sposób?
Moja ocena (jak równie¿ moich s¹siadów z ul. Ossowskiej) na temat nowej firmy odbieraj¹cej w tym roku �mieci jest MIERNA
.
Rozumiemy, ¿e gmina nie ma pieniêdzy i wybiera najtañsz¹ opcjê wywozu �mieci, ale jakim kosztem?
Dlaczego gmina nie wspiera naszych rodzimych zielonkowskich przedsiêbiorców (np. Jurant, które rzetelnie dba³y o segr
egacjê odpadów - odpowiednie samochody, a nie zwyk³e wszystko miel¹ce �mieciary), a ich pracownicy wykonywali swoj¹ pracê 
z nale¿yt¹ staranno�ci¹.

Szanowny Panie Burmistrzu nie zawsze kryteria cenowe id¹ w parze z jako�ci¹ oferowanej us³ugi.
W tym wypadku wy³oniona w przetargu firma sprawdza siê kiepsko.
Pozdrawiam,
Katarzyna (Pytanie z dnia 10.03.2015)

ODPOWIED•

Szanowna Pani,

Szanowna Pani. Wskazane przez Pani¹ elementy niedok³adnego wykonywania us³ugi zostan¹ wyja�nione u wykonawcy. Niestety przet
argi rz¹dz¹ siê swoimi prawami, Zielonka nie jest wyj¹tkiem. W przetargach �mieciowych podstaw¹ jest cena odbioru �mieci. W mojej o
cenie nie mo¿na przyj¹æ innego kryterium, tak¿e ze wzglêdu na �ci�nienie� spo³eczne, które wymaga, aby ta us³uga wykonywana by³a najtanie
j. 
Poprosimy o wyja�nienia odno�nie uwag, które Pani zg³osi³a.

Grzegorz Dudzik - Burmistrz Miasta Zielonka
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